

23/1/2023

Respected Members:

Reference Qualifying for the final world Cup 2023, that will be held in Pakistan (Group C) .

- 1- Kindly be aware that we will be arranging the following courses during the period from the 15-17 February 2023.

A- An international qualification course for referees for the golden and silver badges. (It is required that the participant should be a Rider or a local Judge in the Tent Pegging sport).

B- Coach Course as follow :

- International coach (must have national or international Qualifying course)
- Coach for Silver Badge (must have international certificate for coach).
- Coach for Gold Badge (must have silver badge).

C- Qualifying course for Veterinary.

Note: Those who wish to participate in the registration for any of the above courses should inform the ITPF about their participation, no later than the 10 February 2023, kindly note that the Fee's are USD \$100 for each participant for each Course.

Additional remarks:

- The courses will be held in Khartoum
- The ITPF will not bear the Tickets, Accommodation, Transportation, Food, or the cost of the Visa.
- The Full amount should be paid before the start of the course.

الأعضاء المحترمين:

بالإشارة الى التصنيفات المؤهلة لنهائيات كأس العالم 2023 التي ستقام في جمهورية باكستان – لهور (المجموعة ج) .

- 1- يرجى العلم بأنه سيتم عقد الدورات التالية على هامش البطولة خلال الفترة من 15-17 فبراير 2023م

أ- دورة تأهيل دولية للحكام للشارتين الذهبية والفضية (يشترط أن يكون فارس النقاط أوتاد أو ممارس التحكيم المحلي في رياضة النقاط الاوتاد)

ب- دورة مدربين للفئات التالية :-

- مدرب دولي (يشترط حصوله على دورة تأهيل مدربين دولية أو محلية)
- مدرب شارة فضية (يشترط حصوله على شهادة مدرب دولي من الاتحاد الدولي).
- مدرب شارة ذهبية (يشترط حصوله على الشارة الفضية).

ج- دورة تأهيل أطباء بياطرة .

عليه من يرغب بالمشاركة في الدورات المذكورة التسجيل عن طريق الاتحاد الوطني في مدة اقصاها 10 فبراير 2023, علما بأن رسوم الاشتراك 100 دولار أمريكي للشخص الواحد للدورة .

ملاحظة :-

- سوف تقام الدورات في مدينة لهور

- الاتحاد لا يتحمل مصاريف الإقامة والنقل والتغذية للمشاركين .
- يرجى دفع المبلغ قبل بداية الدورة .